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Protokół nr 0002.013.2024 (XIII)

sesji Rady Miejskiej w Pszczynie

z dnia 19 grudnia 2024 r.

ad. 1.

Przewodniczący Rady Miejskiej w Pszczynie Leszek Szczotka otworzył XIII sesję Rady Miejskiej
w Pszczynie, która rozpoczęła się o godz. 13°°w Dużej Sali Obrad im. Ks. Piotra Skargi.

Prowadzący obrady przywitał radnych, burmistrza Pszczyny, zastępców burmistrza, sekretarz
gminy, skarbnika gminy, przedstawicieli jednostek pomocniczych gminy, wszystkich
zebranych na sali sesyjnej oraz wszystkie osoby, które uczestniczą w transmisji dzisiejszej
sesji.

Prowadzący posiedzenie poinformował, że obrady sesji odbywać będą się zgodnie z klauzulą
informacyjną, dotyczącą RODO w sprawie transmitowania i utrwalania za pomocą urządzeń
rejestrujących obraz i dźwięk oraz sporządzania protokołów z posiedzeń Rady Miejskiej
w Pszczynie, nagrywania i przebiegu sesji Rady Miejskiej w Pszczynie, która umieszczona jest
na drzwiach wejściowych sali sesyjnej oraz na ekranie telewizora.

Prowadzący obrady poinformował, że na ustawowy stan 23 radnych na sali obecnych jest
22 radnych i stwierdził kworum.
Obecni w chwili rozpoczęcia obrad:

Tadeusz Bałuch

Joanna Brożek

Marek Dutkowski

Renata Dyrda

Arkadiusz Gardiasz

Jacek Granda

Ireneusz Gruszka
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9. Marcin Leśniewski

10. Andrzej Mańka
11. Kordian Piszczek

12. Barbara Psik

13. Piotr Rabaszowski

14. Katarzyna Raszka

15. Jolanta Spek

16. Maciej Stieber

17. Leszek Szczotka

18. Maria Szostak

19. Kamil Widłok

20. Adrian Winkler

21. Marta Wojciechowska —Smo|arz
22. Andrzej Wojtanowicz

23. MichałZiebura.

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu sesji.
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ad. 2.

Prowadzący obrady Przewodniczący rady Leszek Szczotka zapytał, czy są wnioski o zmianę
porządku obrad.

Wniosków o zmianę porządku obrad nie było i prowadzący obrady stwierdził, że dzisiejsza
sesja odbędzie się zgodnie z przedstawionym porządkiem obrad:
1. Otwarcie i stwierdzenie kworum.

2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z XII sesji Rady Miejskiej w Pszczynie.
4. Informacje Burmistrza Pszczyny:

1) o pracach w okresie międzysesyjnym,
2) dotycząca prowadzonych postępowań w celu okres’lenia wzrostu wartości
nieruchomości z tytułu uchwalenia miejscowych planów zagospodarowania
przestrzennego.

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy na rok 2025:
1) odczytanie projektu uchwały budżetowej,
2) odczytanie opinii Komisji Budżetu Rady Miejskiej w Pszczynie,
3) odczytanie opinii Regionalnej lzby Obrachunkowej,
4) dyskusja,

5) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej.
6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

Pszczyna.

7. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach:
1) Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej

Rady Miejskiej w Pszczynie na 2025 rok,
2) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi dotyczącej zadań wykonywanych

przez burmistrza Pszczyny,

3) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej placu zabaw przy Szkole
Podstawowej nr 6 w Pszczynie,

4) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania za rok 2023 z realizacji Uchwały
Nr XLVI/473/06 Rady Miejskiej w Pszczynie z dnia 18 paz’dziernika 2006 roku w
sprawie przyjęcia Gminnego Planu Ochrony Zdrowia,

5) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu osłonowego „Teleopieka dla
potrzebujących mieszkańców Gminy Pszczyna",

6) Projekt uchwały w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie
określenia zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub
roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków |ub znajdujących
się w gminnej ewidencji zabytków, położonych na terenie gminy Pszczyna,

7) Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie udzielenia Powiatowi
Pszczyńskiemu pomocy finansowej na realizację zadań na drogach powiatowych,

8) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2024,
9) Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy

Pszczyna,



10) Projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków w budżecie gminy na rok
2024, które nie wygasają z upływem roku budżetowego.

8. Wolne głosy, komunikaty.

9. Zamknięcie obrad — XIII sesji Rady Miejskiej w Pszczynie.

ad. 3.

Przewodniczqcy rady Leszek Szczotka powiedział, że protokół XII sesji Rady Miejskiej

z 21 Iistopada 2024 r. był wyłożony do wglądu w biurze rady oraz dostępny na stronie

Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Pszczynie.

Zapytał, czy do protokołu XII sesji rady sąjakieś uwagi.

Uwag nie wniesiono i prowadzący obrady poddał protokół pod głosowanie.

Wyniki głosowania: ZA: 22, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:

ZA (22):Tadeusz Bałuch, Joanna Brożek, Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz Gardiasz,

Jacek Granda, Ireneusz Gruszka, Marcin Leśniewski, Andrzej Mańka, Kordian Piszczek,

Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Katarzyna Raszka, Jolanta Spek, Maciej Stieber, Leszek

Szczotka, Maria Szostak, Kamil Widłok, Adrian Winkler, Marta Wojciechowska-Smolarz,

Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

NIEOBECNI (1): Marcelina Leki

Przewodniczący rady stwierdził, że protokół XII sesji Rady Miejskiej w Pszczynie został przez

Radę przegłosowanyjednogłośnie 22 głosami „za".

ad. 4.

Przewodniczący obrad Leszek Szczotka powiedział, że Informacje Burmistrza Pszczyny:

1) o pracach w okresie międzysesyjnym,

2) dotycząca prowadzonych postępowań w celu określenia wzrostu wartości nieruchomości

z tytułu uchwalenia miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego radni

otrzymali.

Zapytał, czy do przedstawionych informacji radni mają zapytania |ub uwagi?

Głos zabrał radny Andrzej Mańka. Powiedział: „Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu,

Wysoka Rado. Ja mam taką prośbę, o ile to jest możliwe, o przedstawienie szczegółowych
informacji na temat tego, co było przedmiotem rozmów podczas konwentu Starosty,

burmistrza i wójtów, a mianowicie chodzi o szpital Joannitas, jak ta sprawa wygląda, tym

bardziej, z'e jako radni mamy na tabletach pismo od pani Prezes z prośbą o podniesienie

kapitału z uwagi na trudną sytuację finansową spółki”.

Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol odpowiedział, że na tym konwencie nie był poruszony

temat szpitala Joannitas.

Ad vocem radny Andrzej Mańka powiedział: „ W Informacji o pracach w okresie

międzysesyjnym od Pana Burmistrza mamy informację, że był konwent i tam była omawiana

sytuacja Szpitala Joannitas, że był to główny temat spotkania, tak pisze w informacji.”

Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol powiedział: „Drodzy Państwo na spotkaniu konwentu

temat szpitala był poruszony, natomiast nie był to główny temat tego konwentu. Ponieważ
głównym tematem konwentu były nieco inne zagadnienia. Natomiastfaktycznie wójtowie



wymienili swoje poglądy na temat szpitala, bo pytaliśmy, Pan Starosta pytałjako główny

udziałowiec, czy w budżetach roku 2025 przeznaczone są jakiekolwiek kwoty na wsparcie

szpitala i to była cała rozmowa. Natomiast co do sytuacji szpitala, zapraszam Komisję

Zdrowia, zresztą z mojej wiedzy Pan Przewodniczący równieź planuje wizytę w szpitalu, a

wpłynęło do nas pismo o wsparcie finansowanie szpitala w pierwszym kwartale 2025 roku ze

względu na w dalszym ciągu niewypłacone nadwykonania za dwa ostatnie kwartały”.

Ponownie głos zabrał radny Andrzej Mańka. Powiedział: „Ja może tylko doczytam, bo pisze

wyraźnie. Już tak doprecyzowujqc: „9 grudnia konwent Starosty, burmistrza i wójtów gmin

powiatu pszczyńskiego. Burmistrz Dariusz Skrobol wziął udział W kon wencie Starosty,

burmistrza i wójtów gmin powiatu pszczyńskiego. Głównym tematem była aktualna sytuacja

szpitala Joannitas w Pszczynie. Dziękuję bardzo”.

Innych pytań, uwag nie było i prowadzący obrady stwierdził, że ww. lnformacje zostały przez

radę przyjęte do wiadomości.

Informacja burmistrza Pszczyny o pracach w okresie międzysesyjnym oraz dotycząca

prowadzonych postępowań w celu określenia wzrostu wartości nieruchomości z tytułu

uchwalenia miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego stanowiq

odpowiednio załącznik nr 2 i 3 do protokołu sesji.

ad. 5.

5.1)

Prowadzący obrady Leszek Szczotka poprosił burmistrza o przedstawienie tytułu projektu

uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy na rok 2025.

Głos zabrał Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol. Powiedział: „Panie Przewodniczący, Wysoka

Rado, w dwóch słowach chciałbym scharakteryzować propozycję, którą Państwu

przedłożyliśmy na rok 2025. Drodzy Państwo pewnie śledziliście informacje prasowe, również

informacje związane ze zmianą ustawodawstwa związanego zfinansami publicznymi, a

przede wszystkim finansamijednostek samorządu terytorialnego i od roku 2025 obowiązują

nowe zasady w tworzeniu i przede wszystkim w udziale w dochodach jednostek samorządu w

PIT. Do tej pory mielis’my w budżecie pozycję udziału w PIT—cie jako pozycję zdecydowanie

mniejszą. Teraz pojawiła się pozycja udział w PITjako udział dochodów ogółem. Natomiast

nie mamy, Drodzy Państwo, takiej pozycji, która była wcześniejjak subwencja oświatowa. To

całkowicie się zmieniło i te przepisy, które weszły w życie spowodowały nieco mniej klarowne

pokazanie kosztów, które wiążą się z utrzymaniem oświaty. Dzisiajjakby czytając ten budżet,

który Państwu przedfoz'ylis’my, nie ma wprost, takjak przez wiele lat pokazywałem, ile

procent subwencji pokrywa wydatki związane z oświatą. Natomiast pojawiły się, takjak

powiedziałem, takie pozycje jak udział w podatku PlTi udział w podatku CIT. Jest to w

przypadku gminy Pszczyna, w PlT—cie mamy 7% udziałów, natomiast w CIT-cie 1,6% udziałów

co daje kwotę, jeżeli chodzi o udział w podatku PIT — 201.558.204, 63 zł, czyli 51,38%

dochodów ogółem. Dla porównania w roku 2024 była to kwota 79.819. 650,00 zł. Natomiast

udział w podatku CIT to jest 7.827.594,51 zł, co stanowi 2%. W roku 2024 była to kwota

4.954.902,00 zł, co stanowiło 1,48%. Dodatkowym poziomem, dodatkowym udziałem czy

punktem w budżecie sq opłaty i podatki lokalne. Po stronie dochodów, czyli 78. 772.885, 00 zł,

co stanowi 20,8%. Subwencja ogólna 28.214.044,00 zł, co stanowi 7,19%. Dotacje iśrodki

przeznaczone na inwestycje - 25. 729.592,00 zł. Dotacje na zadania zlecone 1 7.953.071, 00 zł.
4



Wspomniany udział w podatku CIT - 7.827.994,00 zł i dotacje na zadania własne

4.610.386,00 zł. Kwota planowanych wydatków w roku 2025 to kwota 393.322.317,02 zł, w

ujęciu wydatków bieżących — 359.853.219,99 złi wydatki majątkowe w wysokości

33.469.907,03 złotych. Wydatki in westycyjne stanowią 8,51% ogółu wydatków gminy.

Chciałbym Państwu również przedstawić wydatki z podziałem na kategorie zgodnie z nowym

ustawodawstwem i tutaj mamy bardzo wyraźnie zaznaczone wydatki związane z oświatą.

Takjak powiedziałem, nie jesteśmy w stanie dzisiaj wskazać, jak to ma się do zeszłorocznej

subwencji oświatowej, ponieważ teraz mamy subwencję ogólna i oświata w całości budżetu

naszej gminy stanowi 200.993.608,00 zł. Z tego wydatki bieżące to kwota 193.275.980,29 zł,

co stanowi 53,571% ogółu wydatków bieżących gminy i 51,10% ogółu wydatków gminy w

ogóle. Pomoc społeczna irodzinna to kwota 38.516.550, 00 zł, co stanowi 9,79% wydatków

gminy, gospodarka komunalna i ochrona środowiska 38.559.979,00 zł, co stanowi 9,8%

wydatków gminy, administracja rządowa isamorzqdowa 38. 065.228,00 zł. To jest również

niecałe 10%, to jest 9,68%, w tym rozbicie na drogi 20.384.478,00 zł, kultura 12.243.036, 00 zł

isport 8.264.200, 00 zł. Również bardzo poważną pozycją jest gospodarka mieszkaniowa, jest

to kwota 18. 397. 353, 00 zł, ochrona przeciwpożarowa i zarządzanie kryzysowe 3.265.087,00

zł, ochrona zdrowia 2.256.000, 00 zł i rolnictwo 635.265, 00 zł, co stanowi 0,16% wydatków

gminy. Wydatki bieżące w podziale na grupy wydatków przedstawiają się następująco:

wydatki związane z realizacją statutowych zadań gminy 99.293.412, 00 zł. Jest to m.in. zakup
materiałów, wyposażenia, usług, remontów, zakup energii, wody, wywóz, odpadów, zakup

usług pocztowych, telekomunikacyjnych, szkolenia, delegacje i inne wydatki z tym związane.

Wynagrodzenia iskfadniki od nich naliczane 198.144.700, 00 zł. Dotacje na zadania bieżące, o

których wspomniałem 31.279.907,00 zł obejmują zarówno dotacje dla sektora finansów

publicznych, takie jak Pszczyńska Biblioteka, Pszczyńskie Centrum Kultury i inne jednostki

samorządu terytorialnego oraz stowarzyszenia i organizacje niezaliczone do sektora finansów

publicznych, takie jak niepubliczne żłobki przedszkola i kluby sportowe. Świadczenia osób

fizycznych, głównie jest to pomoc udzielana przez Ośrodek Pomocy Społecznej to kwota

2389743200 zł. Wydatki bieżące na programy i projekty współfinansowane ze środków

unijnych 442180,00 zł. Jest to m.in. program Erasmus+, programy przekraczając granice,

aktywna integracja, restart czy opracowanie miejskiego planu adaptacji do zmian klimatu. To

co Państwa najbardziej interesuje, to zawsze są wydatki związane z inwestycjami. Przytoczę

pozycje w budżecie, które związane sq z inwestycjami drogowymi. Dotyczq zarówno drób

gminnych, powiatowych i wojewódzkich. Wsumie w 2025 roku na drogi przeznaczymy na

in westycje i drogi gminne 7.571.983,00 zł i najważniejsze inwestycje, które wskazaliśmy w

budżecie, to remont drogi gminnej ulicy 3 Maja, remont przy ulicy Korfantego, rozbudowa

ulicy Lipowej, Wiśle Wielkiej. rozbudowa ulicy Wolności w Piasku, kontynuacja rozbudowy

ulic Jelenia wJankowicach, Bociania, Braci Jędrysików w Pszczynie irozpoczynamy

przebudowę ulic Lotników i Pośpiecha w Pszczynie. 0 tym tez'jeszcze powie w autopoprawce

Pan skarbnik. Inwestycje budowlane i mieszkaniowe: kontynuować będziemy przebudowę

budynku wielofunkcyjnego w Wiśle Wielkiej na kwotę 6.847. 700,00 zł i tutaj mamy

dofinansowanie na kwotę 4.768. 000,00 złz budżetu państwa. Również projektować

będziemy budowę budynku wielorodzinnego przy Kazimierza Wielkiego w Pszczynie oraz

przebudowę budynku przy ulicy Kopernika 26, czyli Domu Usług, o którym Państwo również



informowani byli przeze mnie na ostatniej sesji. Drodzy Państwo inwestycje oświatowe to

kwota 7. 71 7. 627, 00 zł. W tym jest modernizacja szkoły w Brzeźcach na kwotę 2 mln zł.

Zadanie to jest dofinansowane z rządowego programu Polski Ład. Również budowa sali

gimnastycznej W Wiśle Małej na kwota 2 mln zł, dofinansowanie również z Ministerstwa

Sportu, wykonanie wentylacji mechanicznej na pływalni w SP nr 4 na kwotę 1 mln zł,

zagospodarowanie terenu przy Zespole Szkół nr 1 w Pszczynie i terenu boiska przy SP nr 1 w
Pszczynie w ramach programu z Krajowego Planu Odbudowy. Poprawa efektywności

energetycznej szkół w Porębie i Zespołu szkół wJankowicach 2. 700. 000,00 zł i Program

rozwoju instytucji opieki nad dziećmi Maluch +, tutaj jest dofinansowanie 1.698.226,00 zł.

Korzystając z dofinansowania z budżetu Unii Europejskiej realizowac’ będziemy inwestycje

cyfryzacji i rozwoju usług publicznych dla mieszkańców oraz zadanie Cyberbezpieczny

samorząd w gminie Pszczyna. Drodzy Państwo, tutaj chciałem się na chwilkę zatrzymać,

ponieważ jest t0 bardzo istotny element w budżecie, który związanyjest również z wymianą i

modernizacją oprogramowania, nad którym pracują nasi pracownicy. Jest ono dzisiaj

niezbędne do tego, aby go zmodernizowac’. Drodzy Państwo budowa kanalizacji sanitarnej w

gminie Pszczyna to kwota 4 mln zł, również zadanie w ramach Wieloletniej Prognozy

Finansowej, dofinansowanie 1.828.567, 00 złz rządowegofunduszu Polski Ład. Kwotę 350

tysięcy przeznaczymy na modernizację oświetlenia w gminie oraz kwotę 250 tysięcy na

oświetlenie w placówkach oświatowych. Inwestycje w kulturę to kwota 996.208, 00 zł. Jest to

remont w zameczku w Rudoftowicach, zadanie wieloletnie. Kwota ta pochodzi również z

rzqdowego programu ochrony zabytków. ln westycje w obiekty sportowe to kwota

740.464, 00 zł. Jest to modernizacja kompleksu sportowego Moje Boisko Orlik w Piasku.

Przychody budżetu gminy na rok 2025 w kwocie 9. 000.000,00 zł. Jest to emisja obligacji

komunalnych. Ipozwo/icie Państwo, że przedstawię również rozchody budżetu w roku 2025,
które wynoszą 7.981.657, 00 zł. Środki te przeznacza się na spłatę wcześniejszych

zaciągniętych kredytów i pożyczek. Drodzy Państwo po przedstawieniu budżetu w nowym

ujęciu i klasyfikacji równieź otrzymaliśmy pozytywne opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej.
Budżet, Drodzy Państwo, dzięki pracy naszych służb finansowych, Pana Skarbnika i Wydziału

Finansowego jest zrównoważony. Udało nam się go domknąć i również jest zgodny z

wytycznymi, które zawiera ustawa 0 finansach publicznych, głównie dotyczy to art. 242, czyli

pokrycia wydatków bieżących w stosunku do dochodów. Tak wygląda budżet. Nie jest to

budżet tak optymistycznyjaki był w roku 2024, gdzie inwestycje mieliśmy zdecydowanie

większe, ale też struktura dochodów całkowicie się zmieniła i Drodzy Państwo musimy

pamiętać również, że w związku z inwestycjami, które poczyniliśmy w latach ubiegłych,

znacząco w tym budżecie zwiększyły nam się w wydatki związane z bieżącym utrzymaniem

wszystkich tych obiektów, myślę tu o placówkach oświatowych, o placówkach kulturalnych,

ale również o biez'qcym funkcjonowaniu instytucji i jednostek samorzqdu terytorialnego.

Warto tutaj wspomnieć, że skutek zmian płac zasadniczych i płac minimalnych tak naprawdę

przełożyło się to również na pozycje, które Państwo w budz'ecie widzicie właśnie w zakresie

funkcjonowania JST. Bardzo dziękuję. "



Następnie prowadzący obrady poprosił o przedstawienie autopoprawki do projektu uchwały.

Skarbnik gminy Artur Krawczyk odczytał pełną treść autopoprawki. Autopoprawka stanowi

załącznik nr 4 do protokołu sesji.

5.2)

Pozytywną opinię do projektu budżetu gminy na rok 2025 przedstawił w imieniu Komisji

Budżetu jej przewodniczący Andrzej Wojtanowicz. Opinia Komisji Budżetu wraz

z załącznikami stanowi załącznik nr 5 do protokołu sesji.

5.3)

Przewodniczący rady Leszek Szczotka poinformował, że wpłynęły uchwały Regionalnej Izby

Obrachunkowej w Katowicach w sprawie pozytywnej opinii o przedłożonym przez Burmistrza

Pszczyny projekcie uchwały budżetowej na 2025 rok oraz w sprawie opinii o możliwości

sfinansowania deficytu przedstawionego w projekcie uchwały budżetowej gminy Pszczyna na

rok 2025 i poprosił o ich odczytanie.

Skarbnik gminy Artur Krawczyk odczytał Uchwałę Nr 4200.I.201.2024 I Składu Orzekającego

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach z dnia 25 listopada 2024 r. w sprawie opinii

o przedłożonym przez Burmistrza Pszczyny projekcie uchwały budżetowej na 2025 rok oraz

Uchwałę Nr 4200.I.203.2024 I Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej

w Katowicach z dnia 25 listopada 2024 r. w sprawie opinii o możliwości sfinansowania

deficytu przedstawionego w projekcie uchwały budżetowej gminy Pszczyna na 2024 rok.

Kopie ww. uch wał stanowią odpowiednio załączniki nr 6 i 7 do protokołu sesji.

5.4)

Przewodniczący rady otworzył dyskusję i zapytał, czy do przedstawionego projektu uchwały

w sprawie uchwalenia budżetu gminy na rok 2025 są pytania, uwagi.

Głosów w dyskusji nie było i prowadzący obrady zamknął dyskusję.

5.5)

Prowadzący obrady zapytał, czy do przedstawionego projektu uchwały w sprawie

uchwalenia budżetu gminy na rok 2025 są jakieś uwagi, pytania, propozycje zmian?

Pytań, uwag nie było i przystąpiono do głosowania projektu uchwały w sprawie uchwalenia

budżetu gminy na rok 2025.

Wyniki głosowania: ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU10, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (22): Tadeusz Bałuch, Joanna Brożek, Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz

Gardiasz, Jacek Granda, Ireneusz Gruszka, Marcin Leśniewski, Andrzej Mańka, Kordian

Piszczek, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Katarzyna Raszka, Jolanta Spek, Maciej Stieber,

Leszek Szczotka, Maria Szostak, Kamil Widłok, Adrian Winkler, Marta Wojciechowska-

Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

NIEOBECNI (1): Marcelina Leki

W wyniku głosowania, w obecności 22 radnych, Uchwała Nr XIII/94/24 w sprawie

uchwalenia budżetu gminy na rok 2025, podjęta została jednogłośnie 22 głosami „za".

Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę jednogłośnie.



Głos zabrał burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol. Podziękował za przegłosowanie uchwały
budżetowej i powiedział: „Panie Przewodniczący, Wysoka Rado bardzo dziękuję za przyjęcie
naszych propozycji budżetu na rok 2025. Dziękuję równieź służbom finansowym, Panu
Skarbnikowi, Zastępcy, Pani Naczelnik Wydziału Finansowego oraz wszystkim jednostkom,
wydziałom i referatom za przygotowanie w merytoryce dokumentów do tego budżetu. Jak co
roku Drodzy Państwo wiem, że budżet oczywiście nie odzwierciedla wszystkich potrzeb.
Wczoraj z Panem Starostą, kiedy dyskutowaliśmy na temat naszych budżetów, zarówno

budżetu powiatu, jak i budżetu gminy, stwierdziliśmy, że potrzeb jest o wiele więcej niż
możliwości i tak chyba to już będzie, ale gwarantuję Państwu, jak co roku, jeżeli w trakcie
roku budżetowego uda się znaleźćjakiekolwiek oszczędności, na pewno będziemy równieź
wsłuchiwać się w Państwa propozycje do tego, aby to co nie udało się zawrzeć w budżecie
gminy na rok 2025 w miarę możliwości realizować. I jedna rzecz, o której nie powiedziałem
jest bardzo ważna. W związku ze zmianą sposobu wyliczania budżetu jednostek samorządu
terytorialnego, pojawiła się też całkowicie nowajakbyjakos'ć. Mianowicie budżet i ten udział,
o którym mówiłem w podatkach PIT to jestfaktyczny wpływ tego ile nasi mieszkańcy
zarabiają i docelowo ile do tego budz'etu tych pieniążków trafi. Czyli w naszym wspólnym
interesie jest to, abyjak najwięcej mieszkańców, którzy są mieszkańcami gminy Pszczyna
rozliczali się w naszym urzędzie skarbowym, ponieważ od tej kwoty, czyli od podatku od osób
fizycznych, realnie zależy kwota udziału, czyli wysokość tego w tej pozycji w budżecie gminy.
Patrzę tutaj na Pana Skarbnika. Wczoraj miałem przyjemność uczestniczyć w sesji
powiatowej. Również bardzo podobnie ma to się w przypadku powiatu. Te zmiany są dosyć

znaczące. Jak Państwo Widzicie ten udział w stosunku do roku 2024 jest znacząco większyjest

prawie półtorej razy większy, ale tutaj chodzi również są koszty utrzymania oświaty, więc tak
naprawdę troszkę jest zamieszanie w ten pierwszy rok, będzie na pewno takim też rokiem

eksperymentalnym dla nas i będziemy bardzo wnikliwie badać i sprawdzaćjak te wydatki
mają się tak naprawdę do tego udziału o którym powiedziałem. A Państwa zachęcam do
tego, aby zachęcać naszych mieszkańców, żeby rozliczali się w naszym Urzędzie Skarbowym
w Pszczynie, żeby to kwota była jak największa. Jeszcze raz bardzo dziękuję za przegiosowany
budżet, dziękuję za zaufanie, a my z naszymi służbami zrobimy wszystko, żeby ten budżet

dobrze zrealizować. Dziękuję serdecznie”.

ad. 6.

Prowadzący obrady Leszek Szczotka poprosił burmistrza o przedstawienie projektu uchwały
w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pszczyna.

Skarbnik gminy Artur Krawczyk odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie Wieloletniej

Prognozy Finansowej Gminy Pszczyna oraz autopoprawkę burmistrza do tego projektu

uchwały. Pełna treść autopoprawki stanowi załącznik nr 8 do protokołu sesji.

Przewodniczący rady Leszek Szczotka poinformował, że wpłynęła uchwała Regionalnej Izby

Obrachunkowej w Katowicach w sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza Pszczyny
projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej i poprosił o jej odczytanie.

Skarbnik gminy Artur Krawczyk odczytał Uchwałę Nr 4200.|.202.2024 l Składu Orzekającego

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach z dnia 25 listopada 2024 r. w sprawie opinii

o przedłożonym przez Burmistrza Pszczyny projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej

Prognozy Finansowej. Kopia ww. uchwały stanowi załącznik nr 9 do protokołu sesji.



Prowadzący obrady poprosił przewodniczących stałych komisji rady o przedstawienie opinii

komisji do projektu uchwały.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje
zmian.

Pytań, uwag nie było i przystąpiono do głosowania projektu uchwały w sprawie Wieloletniej

Prognozy Finansowej Gminy Pszczyna.

Wyniki głosowania: ZA: 22, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (22): Tadeusz Bałuch, Joanna Brożek, Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz

Gardiasz, Jacek Granda, Ireneusz Gruszka, Marcin Leśniewski, Andrzej Mańka, Kordian

Piszczek, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Katarzyna Raszka, Jolanta Spek, Maciej Stieber,

Leszek Szczotka, Maria Szostak, Kamil Widłok, Adrian Winkler, Marta Wojciechowska-

Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

NIEOBECNI (1): Marcelina Leki

W wyniku głosowania, w obecności 22 radnych, Uchwała Nr Xlll/95/24 w sprawie

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pszczyna, podjęta została jednogłośnie 22

głosami „za". Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę

jednogłośnie.

ad. 7.

7.1)

Przewodniczący rady Leszek Szczotka odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie

zatwierdzenia planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Pszczynie na 2025

rok.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

(W tym momencie salę obrad opuścił radny Piotr Rabaszowski. Liczba radnych biorących udział w obradach
wynosiła 21).

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (21): Tadeusz Bałuch, Joanna Brożek, Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz

Gardiasz, Jacek Granda, Ireneusz Gruszka, Marcin Leśniewski, Andrzej Mańka, Kordian

Piszczek, Barbara Psik, Katarzyna Raszka, Jolanta Spek, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Maria

Szostak, Kamil Widłok, Adrian Winkler, Marta Wojciechowska-Smolarz, Andrzej

Wojtanowicz, Michał Ziebura

BRAK GŁOSU (1): Piotr Rabaszowski

NIEOBECNI (1): Marcelina Leki

W wyniku głosowania, w obecności 21 radnych, Uchwała Nr XIII/96/24 w sprawie

zatwierdzenia planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Pszczynie na 2025
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rok, podjęta została jednogłośnie 21 głosami „za". Prowadzący obrady stwierdził, że

uchwała podjęta została przez radę jednogłośnie.

7.2)

Przewodniczący rady Leszek Szczotka odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia

skargi dotyczącej zadań wykonywanych przez burmistrza Pszczyny.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały sąjakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały sąjakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (21): Tadeusz Bałuch, Joanna Brożek, Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz

Gardiasz, Jacek Granda, Ireneusz Gruszka, Marcin Leśniewski, Andrzej Mańka, Kordian

Piszczek, Barbara Psik, Katarzyna Raszka, Jolanta Spek, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Maria

Szostak, Kamil Widłok, Adrian Winkler, Marta Wojciechowska—Smolarz, Andrzej

Wojtanowicz, Michał Ziebura

BRAK GŁOSU (1): Piotr Rabaszowski

NIEOBECNI (1): Marcelina Leki

W wyniku głosowania, w obecności 21 radnych, Uchwała Nr Xlll/97/24 w sprawie

rozpatrzenia skargi dotyczącej zadań wykonywanych przez burmistrza Pszczyny, podjęta

została jednogłośnie 21 głosami „za". Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała podjęta

została przez radę jednogłośnie.

7.3)
Przewodniczący rady Leszek Szczotka odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia

petycji dotyczącej placu zabaw przy Szkole Podstawowej nr 6 w Pszczynie.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (13): Joanna Brożek, Renata Dyrda, Arkadiusz Gardiasz, Jacek Granda, Marcin Leśniewski,

Andrzej Mańka, Kordian Piszczek, Barbara Psik, Katarzyna Raszka, Jolanta Spek, Maria

Szostak, Kamil Widłok, Marta Wojciechowska-Smolarz, Michał Ziebura

WSTRZYMUJĘ SIĘ (8): Tadeusz Bałuch, Marek Dutkowski, Ireneusz Gruszka, Maciej Stieber,

Leszek Szczotka, Adrian Winkler, Andrzej Wojtanowicz

BRAK GŁOSU (1): Piotr Rabaszowski
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NIEOBECNI (1): Marcelina Leki

W wyniku głosowania, w obecnos’ci 21 radnych, Uchwała Nr XIII/98/24 w sprawie

rozpatrzenia petycji dotyczącej placu zabaw przy Szkole Podstawowej nr 6 w Pszczynie ,

podjęta została większością 13 głosów „za", przy 8 głosach „wstrzymujących się", bez

głosów „przeciw". Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę

wymaganą większością głosów.

7.4)

Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie przyjęcia

sprawozdania za rok 2023 z realizacji Uchwały Nr XLVI/473/06 Rady Miejskiej w Pszczynie z

dnia 18 października 2006 roku w sprawie przyjęcia Gminnego Planu Ochrony Zdrowia.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

(W tym momencie na salę obrad wrócił radny Piotr Rabaszowski. Liczba radnych biorących udział w obradach

wyniosła 22).

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 22, PRZECIW: O, WSTRZYM UJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU10, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (22): Tadeusz Bałuch, Joanna Brożek, Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz

Gardiasz, Jacek Granda, Ireneusz Gruszka, Marcin Leśniewski, Andrzej Mańka, Kordian

Piszczek, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Katarzyna Raszka, Jolanta Spek, Maciej Stieber,

Leszek Szczotka, Maria Szostak, Kamil Widłok, Adrian Winkler, Marta Wojciechowska-

Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

NIEOBECNI (1): Marcelina Leki

W wyniku głosowania, w obecności 22 radnych, Uchwała Nr XIII/99/24 w sprawie przyjęcia

sprawozdania za rok 2023 z realizacji Uchwały Nr XLVI/473/06 Rady Miejskiej w Pszczynie z

dnia 18 paz’dziernika 2006 roku w sprawie przyjęcia Gminnego Planu Ochrony Zdrowia,

podjęta została jednogłośnie 22 głosami „za". Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała

podjęta została przez radę jednogłośnie.

7.5)

Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie przyjęcia

programu osłonowego „Teleopieka dla potrzebujących mieszkańców Gminy Pszczyna”.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 22, PRZECIW10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
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Wyniki imienne:

ZA (22): Tadeusz Bałuch, Joanna Brożek, Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz

Gardiasz, Jacek Granda, Ireneusz Gruszka, Marcin Leśniewski, Andrzej Mańka, Kordian

Piszczek, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Katarzyna Raszka, Jolanta Spek, Maciej Stieber,

Leszek Szczotka, Maria Szostak, Kamil Widłok, Adrian Winkler, Marta Wojciechowska-

Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

NIEOBECNI (1): Marcelina Leki

W wyniku głosowania, w obecności 22 radnych, Uchwała Nr Xlll/100/24 w sprawie

przyjęcia programu osłonowego „Teleopieka dla potrzebujących mieszkańców Gminy

Pszczyna”, podjęta została jednogłośnie 22 głosami „za”. Prowadzący obrady stwierdził,

że uchwała podjęta została przez radę jednogłośnie.

7.6)
Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie ogłoszenia

jednolitego tekstu uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na prace

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do

rejestru zabytków |ub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków położonych na terenie

gminy Pszczyna.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 22, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (22): Tadeusz Bałuch, Joanna Brożek, Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz

Gardiasz, Jacek Granda, Ireneusz Gruszka, Marcin Leśniewski, Andrzej Mańka, Kordian

Piszczek, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Katarzyna Raszka, Jolanta Spek, Maciej Stieber,

Leszek Szczotka, Maria Szostak, Kamil Widłok, Adrian Winkler, Marta Wojciechowska-

Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

NIEOBECNI (1): Marcelina Leki

W wyniku głosowania, w obecności 23 radnych, Uchwała Nr XIII/101/24 w sprawie

ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na

prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych

do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków położonych na

terenie gminy Pszczyna, podjęta została jednogłośnie 22 głosami „za". Prowadzący obrady

stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę jednogłośnie.

7.7)

Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol odczytał tytuł projektu uchwały zmieniającego uchwałę

w sprawie udzielenia Powiatowi Pszczyńskiemu pomocy finansowej na realizację zadań na

drogach powiatowych.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.
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Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 22, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (22): Tadeusz Bałuch, Joanna Brożek, Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz

Gardiasz, Jacek Granda, Ireneusz Gruszka, Marcin Leśniewski, Andrzej Mańka, Kordian

Piszczek, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Katarzyna Raszka, Jolanta Spek, Maciej Stieber,

Leszek Szczotka, Maria Szostak, Kamil Widłok, Adrian Winkler, Marta Wojciechowska-

Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

NIEOBECNI (1): Marcelina Leki

W wyniku głosowania, w obecności 22 radnych, Uchwała Nr XIII/102/24 zmieniająca

uchwałę w sprawie udzielenia Powiatowi Pszczyńskiemu pomocy finansowej na realizacje

zadań na drogach powiatowych, podjęta została jednogłośnie 22 głosami „za". Prowadzący

obrady stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę jednogłośnie.

7.8)

Skarbnik gminy Artur Krawczyk odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie

gminy na rok 2024. Dodał, że do tego projektu została złożona przez Pana Burmistrza

autopoprawka, którą następnie przedstawił. Pełna treść autopoprawkistanowizałqcznik nr

10 do protokołu.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 22, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (22): Tadeusz Bałuch, Joanna Brożek, Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz

Gardiasz, Jacek Granda, Ireneusz Gruszka, Marcin Leśniewski, Andrzej Mańka, Kordian

Piszczek, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Katarzyna Raszka, Jolanta Spek, Maciej Stieber,

Leszek Szczotka, Maria Szostak, Kamil Widłok, Adrian Winkler, Marta Wojciechowska-

Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

NIEOBECNI (1): Marcelina Leki

W wyniku głosowania, w obecności 22 radnych, Uchwała Nr XIII/103/24 w sprawie zmian

w budżecie gminy na rok 2024, podjęta została jednogłośnie 22 głosami „za". Prowadzący

obrady stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę jednogłośnie.

7.9)
Skarbnik gminy Artur Krawczyk odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie zmian w

Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Pszczyna. Dodał, że do tego projektu została

złożona przez Pana Burmistrza autopoprawka, którą następnie przedstawił. Pełna treść

autopoprawki stanowi załącznik nr 11 do protokołu.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.
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Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 22, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (22): Tadeusz Bałuch, Joanna Brożek, Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz

Gardiasz, Jacek Granda, Ireneusz Gruszka, Marcin Leśniewski, Andrzej Mańka, Kordian

Piszczek, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Katarzyna Raszka, Jolanta Spek, Maciej Stieber,

Leszek Szczotka, Maria Szostak, Kamil Widłok, Adrian Winkler, Marta Wojciechowska-

Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

NIEOBECNI (1): Marcelina Leki

W wyniku głosowania, w obecności 22 radnych, Uchwała Nr XIII/104/24 w sprawie zmian

w Wieloletnie] Prognozie Finansowej Gminy Pszczyna, podjęta została jednogłośnie

22 głosami „za". Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę

jednogłośnie.

7.10)
Skarbnik gminy Artur Krawczyk odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie ustalenia

wydatków w budżecie gminy na rok 2024, które nie wygasają z upływem roku budżetowego.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 22, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (22): Tadeusz Bałuch, Joanna Brożek, Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz

Gardiasz, Jacek Granda, Ireneusz Gruszka, Marcin Leśniewski, Andrzej Mańka, Kordian

Piszczek, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Katarzyna Raszka, Jolanta Spek, Maciej Stieber,

Leszek Szczotka, Maria Szostak, Kamil Widłok, Adrian Winkler, Marta Wojciechowska-

Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Micha’r Ziebura

NIEOBECNI (1): Marcelina Leki

W wyniku głosowania, w obecności 22 radnych, Uchwała Nr XIII/105/24 w sprawie

ustalenia wydatkéw w budżecie gminy na rok 2024, które nie wygasają z upływem roku

budżetowego, podjęta została jednogłośnie 22 głosami „za". Prowadzący obrady stwierdził,

że uchwała podjęta została przez radę jednogłośnie.

Wykaz podjętych na XII sesji uchwał stanowi załącznik nr 12 do protokołu

ad. 8.

1. Przewodniczący rady Leszek Szczotka przedstawił informację z działalności Rady Miejskiej

w Pszczynie w okresie międzysesyjnym. Powiedział, że 2 grudnia odbyło się posiedzenie

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji Budżetu, 9 grudnia odbyły się dwa

posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 16 grudnia odbyło się posiedzenie Komisji

Oświaty i Spraw Społecznych oraz Komisji Budżetu, 17 grudnia odbyło się posiedzenie

Komisji Zdrowia, Komisji Sportu i Kultury Fizycznej, Komisji Gospodarki oraz posiedzenie

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.
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2. Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol zaprosił wszystkich na Pszczyński Jarmark

Bożonarodzeniowy, który odbędzie się od 20 do 22 grudnia tradycyjnie na pszczyńskim

Rynku. Dodał, że po raz drugi zdecydowaliśmy się zorganizować Wigilię dla samotnych na
terenie pszczyńskiej hali sportowej Moris. Zwrócił się z prośbą o włączenie się i pomoc w
organizacji tego wydarzenia, które odbędzie się 24 grudnia od godziny 15.00 dla osób. i
na zakończenie w imieniu całej mojej załogi złożył życzenia Radosnych, Błogosławionych,
Szczęśliwych Świąt Bożego Narodzenia i wszystkiego dobrego na Nowy 2025 rok.

3. Przewodniczący rady również złożył w imieniu wszystkich Radnych, dla burmistrza, dla

wszystkich Pracownikéw, dla wszystkich Mieszkańców Pszczyny spokojnych,

błogosławionych, spędzonych w domu, w rodzinnej atmosferze, ciszy i spokoju Świąt

Bożego Narodzenia oraz pomyślności w Nowym Roku.

4. Przewodniczący rady Leszek Szczotka powiedział, że o terminie kolejnej sesja Rady

Miejskiej poinformuje radnych w péz’niejszym terminie.

ad. 9.

Prowadzący obrady stwierdził wyczerpanie porządku obrad. Podziękował wszystkim

za uczestnictwo w obradach i o godz. 1358 ogłosił zamknięcie XIII sesji Rady Miejskiej

w Pszczynie.

[PODPIS]
Przewodniczący obiad):
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Protokoiowała: Agnieszka Kubis
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